










TÁRSAINK A FOGYATÉKKAL ÉLŐK
Számos alkalommal álltunk ki a fogyatékkal élő pécsiek mel-
lett, segítettük őket, és tesszük ezt a jövőben is. Azért, mert 
Pécsett nem becsüljük le őket, értékes és okos emberek, 
akiknek fontos helye és szerepe van városunkban.

Éppen ezért kértem fel Weisz Fannit, ezt a csodaszép, okos, 
� atal pécsi siket hölgyet, hogy legyen ő Pécs Arca. Mert az ő 
munkája, élete és kitartása sokunk számára példaértékű. 

Támogatok és a jövőben is partnere leszek minden olyan kez-
deményezésnek, amely a fogyatékkal élők foglalkoztatá-
sát tűzi ki célul, hiszen mi is aktívan próbáljuk bevonni őket 
a város mindennapi életébe, pl. a közterület-felügyeletnél, 
vagy a különféle intézményeinknél, városi cégeknél. 

Büszke vagyok arra, hogy az országban elsőként Pécsett 
már az iskolákban is lehet jelnyelvet tanulni, mint ahogy 
arra is, hogy Pécs belvárosa teljesen akadálymentes. 

A Buszcsere Program során is alapvető szempont volt, hogy 
olyan új buszokat vásároljunk, amelyeket minden fogyaték-
kal élő kényelmesen és egyszerűen használhat. Ígérem, hogy 
mire a program végére érünk, Pécs összes busza ilyen lesz.

A jövőben is számíthatnak rám azok az érdekvédő egyesü-
letek is, akik azt tűzték ki célul, hogy segítsenek sorstársaikon. 

A GONDOSKODÁS KÖTELESSÉGÜNK 
Az elmúlt években komoly erőfeszítéseket tettünk azért, hogy 
Pécs gondoskodó város lehessen. Olyan város, ahol törő-
dést, a legmagasabb színvonalú egészségügyi ellátást, méltó 
körülményeket kapnak a pécsiek. 

Az egyetemmel és a kormánnyal összefogva közösen dolgoz-
tunk azért, hogy ennek megteremtsük a jól működő hátterét. 
Mára egymás után nőnek ki a földből azok a pécsi modern 
egészségközpontok, amelyek csak azt a célt szolgálják, hogy 
a pécsiek a lehető legjobb orvosi ellátásban részesülhessenek. 

Sok munkánk van még, mert a pécsi rendelőintézetek felújítá-
sa, a klinikai tömbök újjáépítése, az új onkoterápiás centrum és 
regionális véradó kialakítása, az új mentőautók csak a kezdet 
volt!

Folytatni fogom a pécsi egészségügy fejlesztését és fo-
lyamatos modernizálását, új és hatékony eszközök beszerzését, 
emellett megduplázzuk a házi segítségnyújtó készülé-
kek számát is.

Ebben a munkában továbbra is számíthatok a Pécsi Tudo-
mányegyetem elkötelezett szakembereire és a kormányra. 
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kezet nyújt a bajba jutottaknak, ezért úgy tisztességes, 
hogy a pécsieknek is hálálja meg az, akin segítenek. 

Úgy gondolom, ennek szellemében felül kell vizsgálni 
a szociális segélyek és juttatások eddigi rendszerét és 
feltételeit Pécsett, és ennek szellemében kell kialakítani azt 
a gondoskodó várost, amelyet minden itt élő – aki ad, és az is, 
aki kap – méltónak és méltányosnak találhat!

Szigorúbb szabályokat, és ha kell, akkor szigorúbb 
szankciókat tartok szükségesnek azokkal szemben, akik maga-
tartásukkal félelmet keltenek, és zaklatják a pécsieket, vagy 
a városunkba látogatókat – legyenek ők akár hajléktalanok, akár 
szükséglakásokban élők. 

PÉCS A MI VÁROSUNK!
A normális közösségi együttélésre képtelenek és 
az agresszív hajléktalanok problémáját mielőbb meg 
kell oldanunk! 

Fontos számomra, hogy Pécsett oda� gyeljünk egymásra, 
mert ez a � gyelem az alapja az erős közösségnek. Fontos, 
hogy segítsük és támogassuk azokat, akik bajba jutottak, 
akik támogatásra, bíztatásra szorulnak. Ám legalább ennyire 
fontos, hogy ez a gondoskodás sosem lehet öncélú, sosem 
lehet csak önmagáért való, és nem mehet egyetlen 
pécsi polgár rovására sem. 

Úgy gondolom, joggal várható el viszonzás a segítségért 
cserébe. Ugyanis a pécsiek közössége az, amely segítő 
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REND ÉS BIZTONSÁG 
Nincs olyan ember, aki ne szeretne biztonságban élni, ne 
akarná szeretteit, értékeit biztonságban tudni. 

Ma csaknem kétszázzal több rendőr van Pécs utcáin, 
mint korábban. Új őrsöket építettünk vagy újítottunk fel, 
beindítottuk a posztos rendőr programot, és ma már minden 
városrészben 24 órás járőrszolgálatok ellenőrzik az utcákat. 
Bevetettük a „Poldi bácsi Programot”, és sok millió forinttal 
támogatjuk a polgárőröket is.

Mindezek ellenére sokszor úgy érzem, az lenne a legjobb, ha 
minden utcában éjjel-nappalott állna egy rendőr. 

Bűnözők mindig is voltak, és sajnos lesznek is. Azt elérhetjük 
azonban, hogy megnehezítsük a dolgukat. Ezért folytatjuk 
a tér� gyelő kamerák felszerelését a pécsi utcákba, ame-
lyeket már szakképzett személyzet követ � gyelemmel a nap 
minden percében. 

Olyan mobiltelefonnal aktiválható jelző-rendszert vezetünk 
be Pécsett, az országban elsőként, amely baj esetén 
egyetlen gombnyomással riasztja a legközelebb lévő rendőrt.

A belügyminiszter segítségével pedig még több rendőrt 
állítunk szolgálatba Pécsett.



PÉCS A KULTÚRA VÁROSA
Pécs az első olyan vidéki város, amely Magyarország kulturális 
központja lett. Ez hatalmas siker, de mégsem dőlhetünk hátra, 
a sok európai díj és elismerés ellenére sem, amiket az elmúlt 
években kaptunk!

Belvárosi Múzeumi Központot alakítunk ki, mely során egy 
olyan centrum épül ki, amely régészeti, néprajzi és helytörté-
neti kiállításával méltó vonzerő lesz a megújult főtéren. 

Belvárosi közösségi kerteket, „titkos átjárókat” alakítunk 
ki, és tesszük bejárhatóvá a Várfal mentén: a Szent István tér, 
a Széchenyi tér és a Ferencesek utcája környezetében. 
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Megújul a Balokány és a Barbakán, valamint a Sétatér 
annak érdekében, hogy még több és még színesebb pécsi 
programnak adhassanak méltó és rendezett otthont. 

Kulturális értékünk, ezért belefogunk a Nick-Nádor tömb 
üzleti célú fejlesztésébe, ahol a Nick-udvar felújításának 
folytatásaként az épületek emeleti részén alakítunk ki irodákat, 
üzleteket és lakásokat. 

Tovább erősítjük a fesztiváljainkat is, évente közel 
150 saját szervezésű, nagyszabású közösségi rendezvénnyel. 
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A FELTÖLTŐDÉS ÉS AZ ÉLMÉNYEK VÁROSA
Pécs az ország egyik legizgalmasabb, legsokszínűbb városa. Mégis 
úgy gondolom, több olyan térre van szükség, amely a pécsiek 
kikapcsolódását, feltöltődését szolgálja. Ezért is építjük meg part-
nereinkkel közösen azt a több hektáros Szabadidő- és Élmény-
parkot a Tüskésréten, amely reményeink szerint a családok egyik 
legkedveltebb sportolási és feltöltődési centruma lesz majd. 

Emiatt épülnek majd azok a szabadtéri pályák, ahol a gyerekek 
gondtalanul játszhatnak. 

Szintén ezért fogjuk felújítani a városi jégpályát is, hogy kényel-
mes és modern körülmények között korcsolyázhassanak a pécsiek. 

Most már elkezdhetünk tervezni egy pécsi aquaprakot. Komo-
lyan fontolóra vehetjük ennek a lehetőségét, hiszen Pécs mára 
megerősödött és biztos lábakon áll. 

Modern vadasparkká alakítjuk a pécsi állatkertet, és hamaro-
san újra élettel telik meg az Uránia Mozi, amely a legújabb 
� lmeket hozza majd el a pécsieknek, az elérhető legmodernebb 
technika segítségével – akár 3D-ben is. 

A Misina Program során megújul a TV torony környezete, épül 
egy gyermek- és felnőtt játszótér, de hozzákezdünk a toronyban 
egy jégpálya kialakításához is. A program részeként megépül egy 
erdei downhill pálya, amely mind az extrém sportolóknak, mind 
a kirándulóknak biztonságot és védelmet jelent. 
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